2025年亞洲青少年盃擊劍巡迴賽-臺北站

2025 Asian Cadet Cup Taipei

器材檢驗內容 / Equipment Check Details

一、檢驗日期 / Inspection Dates:

7/31 13:00~17:00 (只接受隔日比賽項目)

July 31, 13:00 – 17:00 (only for events scheduled the following day)

8/1-8/3 08:20~16:30 (當日比賽項目優先處理)

August 1 – 3, 08:20 – 16:30 (priority given to same-day events)

註:檢驗期間,每日中午12點至下午1點午休

Note: There is a lunch break from 12:00 to 13:00 each day during inspection.

CFA 器材不接受檢驗

CFA equipment is not accepted for inspection.

二、檢驗項目 / Inspection Items:

- 1. 面罩、頭線 (每人最多 2 頂、2 條) Mask, headwire (maximum 2 masks, 2 headwires per person)

Bodywire (maximum 3 per person)

- 3. 電衣、軍刀袖套、袖手套 (每人最多各 2 件)
 Lamé, sabre manchette, conductive glove (maximum 2 of each per person)
- 4. 劍 (最多 4 把)

Weapon (maximum 4)

5. 擊劍服、擊劍褲、3/4 護身衣 (最多各 2 件) Fencing jacket, fencing pants, 3/4 plastron (maximum 2 of each)

6. 手套 (最多2件)

Glove (maximum 2)

三、場邊裁判檢驗項目 / On-strip Referee Checks:

1. 劍頭壓力及間距 - 按規則執行

Weapon tip pressure and gap - according to regulations

2. 劍條彎曲弧度 - 選手按規則處置,裁判不先行檢驗,比賽開始後,如有不合規則,逕行黃牌處分

Blade bend curve – athletes must ensure compliance themselves; referees do not pre-check; if non-compliant during match, yellow card will be issued immediately

3. 擊劍服、擊劍褲、3/4 護身衣 - 領口及褲口需有魔鬼氈

Fencing jacket, pants, 3/4 plastron – collar and pant legs must have Velcro fasteners

檢驗器材標準 / Equipment Inspection Standards:

1. 擊劍服、擊劍褲、護身衣: 不可有破損和破洞且需 FIE 認證 800NW.

Fencing jacket, pants, and plastron: must not be torn or have holes; must be FIE-certified 800N.

2. 體線外殼需為透明殼

Bodywire outer casing must be transparent.

3. 頭線長度: 45CM, 不可為捲式

Headwire length: 45cm, must not be coiled type.

4. 電衣、袖套、袖手套、軍刀電衣、軍刀面罩、鈍劍面罩不可破損 Lamé, manchette, conductive glove, sabre lamé, sabre mask, epee mask must not be damaged.

5. 面罩: 不可有破損和破洞且需 FIE 認證 1600NW. 後帶需為雙層後帶 Mask: must not be torn or have holes; must be FIE-certified 1600N. Rear strap must be double-layered.

6. 劍: 鈍劍及銳劍需有 FIE 認證. 軍刀需有 S2000 Maraging. 銳劍插座需有 2 個導線孔. 劍頭壓力及間距、劍身長度 - 按規則執行

Weapon: epee and foil must be FIE-certified. Sabre must use S2000 maraging blades. The Epee socket must have two wire holes. Tip pressure, gap, and blade length – according to regulations.

7. 手套: 不可有破洞. 軍刀用手套、袖手套需有 FIE 認證

Glove: must not have holes. Sabre glove and conductive glove must be FIE-certified.